
Varför valde du Dahlstiernska? 
Låg på hemorten. Bra med lärling. 

Vad var mest positivt med att gå på 
Dahlstiernska gymnasiet? 
Att det var lärlingsvariant. Mycket praktik 
och bra lärare.

Hej! Vad gör du nu för tiden?

Har du något särskilt minne från 
Dahlstiernska gymnasiet? 
Studentfirandet. 

Vad har du jobbat med sedan du slutade 
på gymnasiet? 
Fick fast anställning på Coop. 

Hur har du använt din kunskap från 
gymnasietiden? 
Praktiken skjutsade in mig på Coop. 

Vad har du för råd att de till de som ska 
välja gymnasieskola? 
Kämpa på så ordnar det sig allt.

Namn 
Willma Mowitz (19 år) 

Vilken utbildning gick du på Dahlstiernska? 
Handels- och administrationsprogrammet, 
lärlingsvariant 

När gick du ut? 
2020 

Vad gör du nu? 
Jobbar på Stora Coop i Mellerud


